
ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

МУКАЧІВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 3 

засідання комісії з безпеки дорожнього руху на території  

Мукачівської міської територіальної громади 

(в складі затвердженому рішенням Мукачівської міської ради 36-ої  позачергової 

сесії 8-го скликання від 25.07.2023 №1210) 

 

18 серпня 2023 року                                                          м. Мукачево 

 

Місце проведення: м. Мукачево, пл. Духновича Олександра, 2, виконавчий 

комітет Мукачівської міської ради. 

 

Час проведення: 10 год 30 хв 

   

Присутні члени комісії: 8 осіб, відсутні – 6 осіб. 

 

Голова комісії  -    

Барчій Едуард Васильович 

 

 

заступник міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів Мукачівської міської ради 

Заступник голови комісії 

Блінов Андрій Юрійович 

 

 

Секретар комісії 

Уста Ельвіра Петрівна 

 

начальник Управління міського господарства    

Мукачівської міської ради 

 

 

головний спеціаліст відділу житлово-

комунального господарства Управління міського 

господарства Мукачівської міської ради 

Члени комісії 

Бердишев Олександр 

Вадимович 

 

Бідзіля Олександр 

Олександрович 

 

Попадинець Андрій 

Васильович 

 

 

Раїнчук Любомир 

Івановмич 

 

депутат Мукачівської міської ради 8-го скликання  

 

 

директор Мукачівського міського комунального 

підприємства «Мукачівпастранс» 

 

заступник начальника відділу архітектури та 

містобудування Управління міського господарства 

Мукачівської міської ради 

 

заступник начальника управління будівництва там 

інфраструктури Мукачівської міської ради 



  

Роман Вячеслав 

Ференцович  

начальник управління муніципальної інспекції 

Мукачівської міської ради 

 

Рудь Гліб Всеволодович  заступник начальника Управління міського 

господарства Мукачівської міської ради 

 

 

СЛУХАЛИ: Едуарда Барчій, який зазначив, що у зв’язку з щорічною відпусткою 

секретаря комісії Анастасії Яблонської, призначити на час проведення засідання 

секретарем комісії головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства Управління міського господарства Мукачівської міської ради 

Ельвіру Уста для ведення протоколу. 

Зауважень не надійшло. 

ВИРІШИЛИ: призначити секретарем комісії головного спеціаліста відділу 

житлово-комунального господарства Управління міського господарства 

Мукачівської міської ради Ельвіру Уста.  

ГОЛОСУВАЛИ: : “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звернення ФОП Фленько В.І. про надання дозволу на користування 

елементами благоустрою для започаткування сервісу безстанційного прокату 

електросамокатів з логотипом «Vevi», укладення Меморандуму про співпрацю та 

правила використання електричних самокатів на території Мукачівської міської 

ради. 

2. Колективне звернення мешканців вулиці Свободи щодо самовільного 

паркування автомобілів в межах повороту на вулицю Музикальна на тротуарах 

та зеленій зоні відвідувачами центрального ринку. 

3. Звернення гр. Сергія Одошевського щодо встановлення між будинком №1 

бульвару Юрія Гойди та будинку №7 по вул. Росвигівській обмежувальних 

масивних півкуль. 

4. Звернення гр. Олександра Зіміровського щодо встановлення стаціонарної 

автобусної зупинки, дорожніх знаків, пішохідного переходу, дорожньої розмітки 

та світловідбивних  стовпчиків по узбіччі  дороги на повороті вул. Космонавтів 

та в’їзду у мікрорайон Новий с. Шенборн. 

5. Колективне звернення мешканців вулиць Василя Русина та Кастуся 

Калиновського про влаштування засобів заспокоєння дорожнього руху (дорожніх 

пагорбів).   

6. Звернення гр. Тетяни Чічур, щодо встановлення дзеркала на протилежній 



стороні перехрестя вулиць Небесної сотні та Михайла Драгоманова. 

7. Звернення члена громадської організації м.Мукачево «За майбутнє» 

Олександра Коцило щодо встановлення дорожніх знаків спрямування руху 

вантажного  і транзитного автотранспорту по вулиці Пряшівська, а не по вулиці 

Берегівська-об’їзна. 

8. Звернення гр. Надії Першакова щодо надання дозволу на встановлення 

стовпчиків з ланцюгом для перекриття в’їзду до будинку№ 44 та суміжних 

будинків на період проведення служби у храмі по вул. Університетська. 

9. Звернення мешканців вул. Крилова Миколи щодо встановлення дорожнього 

знаку 3.29 «Обмеження максимальної швидкості».   

10. Погодження схеми організації дорожнього руху перехресть вулиць 

Митрополита Володимира та Варшавська в місті Мукачево. 

 

СЛУХАЛИ: Едуард Барчій, в кого є  доповнення до порядку денного? 

Доповнень не надійшло. 

СЛУХАЛИ: Едуарда Барчій, який пропонує порядок денний затвердити в цілому 

та перейти до розгляду питань. 

ВИРІШИЛИ: порядок денний затвердити в цілому.  

ГОЛОСУВАЛИ: : “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрій Блінова, 

який запропонував по першому питанню заслухати начальника відділу 

комунальної власності та земельних відносин Управління міського господарства 

Артура Саміляк. 

ДОПОВІДАЄ : Артур Саміляк повідомив, що заявник активно веде діяльність в 

інших містах та надає послуги з безстанційного прокату електросамокатів з 

логотипом «Vevi»,  що є зручним, швидким, мобільним, доступним, комфортним 

засобом пересування мешканців та гостів міста, особливо для молоді. Діапазон 

потужності двигунів самокатів – 350 Вт,  пропонована максимальна швидкість  

електросамокатів не більше, ніж 20 км/год та є зони з обмеженою швидкістю до 

15 км/год. Самокат оснащений переднім ліхтарем, заднім ходовим габаритом та 

правим і лівим покажчиками для сигналу зміни напрямку руху і бездротовою 

зарядкою-тримачем. Заявником також надано можливі орієнтири точок ранкового 

старту. 

СЛУХАЛИ: Вячеслава Роман, який зазначив, що місто Мукачево наразі не готове 

до такого виду пересування, оскільки вулиці міста  не пристосовані та є досить 

вузькими, ширина яких має бути не менше 2 метри. 

СЛУХАЛИ: Андрія Блінова, який зазначив, що в місті Мукачево є кілька 

маршрутів, де є велодоріжки та туристичні маршрути міста, на яких можливе 

пересування електросамокатами, однак тротуари більшість вулиць не 



пристосовані до такого виду пересування та звернув увагу, що заявник, 

зареєстрований в селі Сторожниця, Ужгородського району,  а відтак кошти від 

діяльності до бюджету міста Мукачево надходити не будуть. 

ВИРІШИЛИ:  

звернення ФОП Фленько В.І. про надання дозволу на користування елементами 

благоустрою для започаткування сервісу безстанційного прокату 

електросамокатів з логотипом «Vevi», укладення Меморандуму про співпрацю та 

правила використання електричних самокатів на території Мукачівської міської 

ради, повернути на доопрацювання. Заявнику врегулювати питання 

перереєстрації фізичної особи підприємця, розробити нові точки ранкового 

старту і маршрути, з врахуванням туристичних маршрутів, наявних велодоріжок 

та стану тротуарів вулиць, який відповідає даному засобу пересування. 

ГОЛОСУВАЛИ: “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

2. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що від мешканців вулиці Свободи надходять неодноразові 

звернення про те, що відвідувачі центрального ринку залишають автомобілі на 

зеленій зоні перед їхніми будинками, що псує територію та діти змушені ходити 

по проїзній частині дороги. Дана ділянка вулиці не має відповідного тротуару. 

Запропоновано на повороті вулиці Свободи та до перехрестя з вулицею 

Музикальна встановити  дорожній знак 3.34 «Зупинку заборонено» згідно правил 

дорожнього руху та в подальшому, по мірі можливості, облаштувати по вулиці 

Свободи тротуари із огороджувальними стовпчиками. 

ВИРІШИЛИ:  

доручити Мукачівському міському комунальному підприємству «Ремонтно- 

будівельне управління» встановити на повороті вулиці Свободи та до перехрестя 

з вулицею Музикальна дорожній знак 3.34 «Зупинку заборонено» та в 

подальшому, по мірі можливості, облаштувати по вулиці Свободи тротуари із 

огороджувальними стовпчиками. 

ГОЛОСУВАЛИ:  “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

3. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що встановлення між будинком №1 бульвару Юрія Гойди та 

будинку №7 по вул. Росвигівській обмежувальних масивних півкуль є 

недоцільним, оскільки таким чином буде обмежено рух транспортних засобів 

внутрішньоквартальних проїздів мешканців багатоквартирних будинків. 

ВИРІШИЛИ:  

відмовити у задоволенні звернення гр. Сергія Одошевського щодо встановлення 

між будинком №1 бульвару Юрія Гойди та будинку №7 по вул. Росвигівській 

обмежувальних масивних півкуль. 

ГОЛОСУВАЛИ:  “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 



4. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що питання встановлення стаціонарної автобусної зупинки, 

дорожніх знаків, пішохідного переходу, дорожньої розмітки та світловідбивних  

стовпчиків на узбіччі  дороги на повороті вул. Космонавтів та в’їзду у мікрорайон 

Новий села Шенборн, потребує до вивчення на предмет доцільності, оскільки за 

300 метрів наявна автобусна зупинка.  

ВИРІШИЛИ:  

звернення гр. Олександра Зіміровського щодо встановлення стаціонарної 

автобусної зупинки, дорожніх знаків, пішохідного переходу, дорожньої розмітки 

та світловідбивних  стовпчиків по узбіччі  дороги на повороті вул. Космонавтів 

та в’їзду у мікрорайон Новий с. Шенборн повернути на доопрацювання, 

доручити Мукачівському міському комунальному підприємству 

«Мукачівпастранс»  вивчити питання доцільності встановлення стаціонарної 

автобусної зупинки на повороті вул. Космонавтів та в’їзду у мікрорайон Новий 

села Шенборн. 

ГОЛОСУВАЛИ: “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

5. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що від мешканців вулиць Василя Русина та Кастуся 

Калиновського надійшла заява про влаштування засобів заспокоєння дорожнього 

руху (дорожніх пагорбів) згідно пункту 5-2 ДСТУ 4123:2020 «Безпека 

дорожнього руху. Засоби заспокоєння руху», у звֽ’язку з тим, що на перехресті 

даних вулиць неодноразово траплялись  дорожньо-транспортні пригоди, дорожнє 

покриття вулиць у хорошому стані, а водії рухаються з дуже високою швидкістю, 

відсутні тротуари і мешканці турбуються за безпеку своїх дітей, які часто гуляють 

на вулицях та піддані небезпечним ситуаціям зі сторони безвідповідальних водіїв.  

ВИРІШИЛИ: 

відмовити у задоволенні колективне звернення мешканців вулиць Василя Русина 

та Кастуся Калиновського про влаштування засобів заспокоєння дорожнього 

руху (дорожніх пагорбів) та доручити Мукачівському міському комунальному 

підприємству «Ремонтно - будівельне управління» встановити по вулиці Василя 

Русина та вулиці Кастуся Калиновського заборонні дорожні знаки 3.29 

«Обмеження максимальної швидкості».  

ГОЛОСУВАЛИ: “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

6. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який запропонував встановити сферичне дорожнє дзеркало на протилежній 

стороні перехрестя вулиць Небесної сотні та Михайла Драгоманова. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

задоволити звернення гр. Тетяни Чічур, доручити Мукачівському міському 

комунальному підприємству «Ремонтно- будівельне управління» встановити 

сферичне дорожнє дзеркало на протилежній стороні перехрестя вулиць Небесної 

сотні та Михайла Драгоманова у м. Мукачево. 

ГОЛОСУВАЛИ: “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

7. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що встановлення дорожніх знаків, які спрямовують рух 

вантажного  і транзитного автотранспорту по вулиці Пряшівська є недоцільним.  

Так як вулиця Берегівська-об’їзна, через яку наразі проходить вантажний і 

транзитний транспорт, відноситься до дороги державного значення, вона є 

магістрально вулицею, по якій сконцентровані зовнішні та міські транспортні 

потоки, також вона відноситься до сфери управління Державного агентства 

відновлення та розвитку інфраструктури України. 

ВИРІШИЛИ: 

роз’яснити заявнику Олександру Коцило, що звернення про встановлення 

дорожніх знаків, які спрямовують рух вантажного  і транзитного автотранспорту 

по вулиці Пряшівська в місті Мукачево підлягає розгляду балансоутримувачем 

вказаної дороги, а саме Державним агентством відновлення та розвитку 

інфраструктури України. 

ГОЛОСУВАЛИ: “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

8. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який повідомив, що наразі надання дозволу на встановлення стовпиків з 

ланцюгом для перекриття в’їзду до будинку №44 та суміжних будинків на період 

проведення служби у храмі по вул. Університетська не вирішить дану проблему, 

оскільки водії можуть залишати свої автомобілі перед обмеженням, що також 

спричинить перешкоди в’їзду до прилеглих будинків. Запропоновано по вулиці 

Університетська на в’їзді до прилеглої території будинку №44 та суміжних 

будинків встановити дорожній знак 3.34 «Зупинку заборонено». 

ВИРІШИЛИ:  

відмовити гр. Надії Першаковій у наданні дозволу на встановлення стовпчиків з 

ланцюгом для перекриття в’їзду до будинку№ 44 та суміжних будинків на період 

проведення служби у храмі по вул. Університетська, однак доручити 

Мукачівському міському комунальному підприємству «Ремонтно-будівельне 

управління» встановити на в’їзді до прилеглої території будинку №44 та 

суміжних будинків дорожній знак 3.34 «Зупинку заборонено» згідно Правил 

дорожнього руху. 

ГОЛОСУВАЛИ:  “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 



 

9. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Андрія Блінова, 

який запропонував  привести у відповідність дорожні знаки 3.29, 1.33 та 1.11 по 

вул. Крилова Миколи в місті Мукачево згідно Правил дорожнього руху,                     

ДСТУ 2587:2021, ДСТУ 4100:2021. 

ВИРІШИЛИ: 

доручити Мукачівському міському комунальному підприємству «Ремонтно-

будівельне управління» провести у відповідність дорожні знаки 3.29, 1.33 та 1.11 

по вул. Крилова Миколи у місті Мукачево 

ГОЛОСУВАЛИ:  “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

10. СЛУХАЛИ: начальника Управління міського господарства Блінова А.Ю. про 

можливість погодження схеми організації дорожнього руху перехресть вулиць 

Митрополита Володимира та Варшавська в місті Мукачево без зміни 

геометричних розмірів перехрестя. 

ВИРІШИЛИ: згідно Закону України «Про державний рух» погодження схеми 

організації дорожнього руху перехресть вулиць Митрополита Володимира та 

Варшавська в місті Мукачево без зміни геометричних розмірів перехрестя є не 

можливим та влаштування кругового руху на цій ділянці доріг потребує 

капітальних видатків.  

ГОЛОСУВАЛИ:  “за” - 8,  “проти” - 0, “утримались” - 0 . 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова комісії                                                                                      Едуард БАРЧІЙ 

Секретар комісії                      Ельвіра УСТА 


